

Date: 26 July 2026

التاريخ: 26 يوليو 2026 م

After compliments,

تحية طيبة وبعد،،

Subject: Resolutions of the Meeting of the Board of Directors of Bank Dhofar S.A.O.G

الموضوع: القرارات الصادرة عن اجتماع مجلس إدارة بنك ظفار ش.م.ع.ع

1. The Board of Directors of Bank Dhofar (S.A.O.G) in their meeting held on Sunday, 26 July 2026 reviewed and approved the financial statements of the bank for the period ended 30 June 2026.
2. Further to the Shareholders of Bank Dhofar SAOG resolution at an extraordinary general meeting held on 30th March 2026 authorizing the Bank's capital augmentation plan of an aggregate principal amount of up to 500,000,000 (Omani Rial Five Hundred Million) or its equivalent in USD or other major currencies, the Board of Directors of Bank Dhofar (S.A.O.G) has approved the issuance of 154 Million (Omani Riyal One Hundred and Fifty Four Million) or its equivalent in USD or other major currencies, Additional Tier 1 (AT1) capital instruments as part of the Bank's capital management strategy.
3. The Board also approved increase in Capital for Dhofar Islamic by 50 Million.

1. قام مجلس إدارة بنك ظفار ش.م.ع.ع في إجتماعه الذي عقد يوم الأحد الموافق 26 يوليو 2026م بمراجعة وإعتماد البيانات المالية للبنك عن الفترة المنتهية في 30 يونيو 2026م.

2. بناءً على قرار مساهمي بنك ظفار ش.م.ع.ع في اجتماع الجمعية العامة غير العادية المنعقدة بتاريخ 30 مارس 2026م والذي فوض البنك بتنفيذ خطة لزيادة رأس المال بمبلغ إجمالي يصل إلى 500,000,000 (خمسمائة مليون ريال عُُماني) أو ما يعادله بالدولار الأمريكي أو بأي من العملات الرئيسية الأخرى، قام مجلس إدارة بنك ظفار ش.م.ع.ع بالموافقة على إصدار سندات رأسمالية من الفئة الأولى بقيمة 154 مليون (مائة وأربعة وخمسون مليون ريال عُُماني) و ما يعادلها بالدولار الأمريكي أو العملات الرئيسية الأخرى، كجزء من استراتيجية البنك لإدارة رأس المال.

3. وافق مجلس الإدارة على زيادة رأس مال ظفار الإسلامي بمبلغ إجمالي قدره 50 مليون (خمسون مليون ريال عُُماني).

The increase in capital for Bank Dhofar and Dhofar Islamic will be subject to Regulatory approvals.

سيكون الإصدار في زيادة رأس المال كلي من بنك ظفار وظفار الإسلامي خاضعاً لموافقة الجهات الرقابية.

The Bank will keep the market updated with any material developments in a timely manner.

سيقوم البنك بالإفصاح عن أي تطورات جوهرية في حينها.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،

Saleh Mohamed Al Hadhrami
AGM - Board Secretary



صالح بن محمد الحضرمي
مساعد المدير العام – أمين سر مجلس الإدارة

